



Lëtzebuerg, den 5. August 2012

## Pressekommuniqué

Rosa Lëtzebuerg, d'Associatioun vun de Schwulen, Lesben, Bi- an Transsexuellen zu Lëtzebuerg weist sech enttäuscht iwwert d'Zögere vum Gesondheetsminister Mars Di Bartolomeo, den homosexuelle Männer d'Méiglechkeet ze ginn, fir Blutt spenden ze können.

Wéi de Minister selwer erkläert, ass d'Risiko vun enger HIV-Infektioun énner Homo- an Heterosexuellen ähnlech héich. Den Här Di Bartolomeo erklärt zwar, datt de Risiko bei Männer, deenen hir Sexualpartner dacks wiesselen, ongläich méi héich, mee e weist och dorop hin, datt heterosexuell Männer mat dacks wiesselnde Partner vun der Bluttspend ausgeschloss géife ginn.

Well d'Informatiounen iwwert d'Sexualverhalen, souwuel iwwert d'sexuell Orientéierung wéi och d'Tatsaach vun engem méifache Partnerwiessel, nämmen op fräiwölleger Basis am Froebou ausgeföllt ginn, ka Rosa Lëtzebuerg et net novollzéien, wisou de Gesondheetsminister dem Wouerechtsgehalt vun deene fräiwöllegen an iwwerpréifbaren Informatioune bei heterosexuelle méi Vertraue schenkt ewéi bei deene vun homosexuelle Männer.

Dobäi gëtt och vergiess, datt och d'Méiglechkeet besteet, datt déi sexuell Orientéierung schlicht verleugnet ka ginn. Rosa Lëtzebuerg ass der Usiicht, datt een de Wonsch vu Leit, déi der Gesellschaft e positiven Déngscht erweise wëllen, unerkenne sollt. Et ass fir vill Leit net liicht an och laang net selbstverständlech, Detailer iwwer hiert Intimliewen, wéi sexuell Orientéierung, Sexualverhalen etc., enger öffentlecher Institutioun präiszeginn, esou datt een unhuele kinnt, datt jiddweree vun dése Persounen sech iwwert d'Konsequenze vun hirem Handele genauestens Bescheid wëssen a mat beschtem Wëssen a Gewëssen dése Schrëtt maachen.

Hei gouf ganz einfach nees eng Chance verpasst, eng Ongläichbehandlung aus der Welt ze schafen!

*de Conseil d'administration vu  
Rosa Lëtzebuerg a.s.b.l.*



Létzebuerg, den 5. August 2012

## Pressekommuniqué

Rosa Létzebuerg, die Vereinigung der Schwulen, Lesben, Bi- und Transsexuelle in Luxemburg, zeigt sich enttäuscht über das zögernde Verhalten des Gesundheitsministers Mars Di Bartolomeo, homosexuellen Männer die Möglichkeit zur Eröffnen um Blut zu spenden.

Wie der Minister selbst erklärt, ist das Risiko einer HIV-Infektion unter Homo- und Heterosexuellen ähnlich hoch. Herr Di Bartolomeo erklärt zwar, dass das Risiko bei Männer mit oft wechselnden Partner ungleich höher ist, doch er weist ebenfalls darauf hin, dass auch Heterosexuelle mit wechselnden Sexualpartner von der Blutspende ausgeschlossen werden.

Da die Angabe über das Sexualverhalten, sowohl die sexuelle Orientierung sowie auch die Tatsache eines mehrfachen Wechsels des Partners betreffend, lediglich auf freiwilliger Basis in einem Fragebogen ausgefüllt werden, kann Rosa Létzebuerg nicht nachvollziehen, wieso der Gesundheitsminister den Wahrheitsgehalt solcher freiwilligen und nicht nachprüfbaren Angaben bei Heterosexuellen größeres Vertrauen schenkt als den homosexuellen Männern gegenüber.

Dabei wird außer Acht gelassen, dass auch die Möglichkeit besteht, die sexuelle Orientierung schlicht zu verleugnen. Rosa Létzebuerg ist der Ansicht, dass man den Wunsch von Menschen, der Gesellschaft einen positiven Dienst zu erweisen, anerkennen sollte. Es ist für viele nicht leicht und längst nicht selbstverständlich, Details über ihr Intimleben wie sexuelle Orientierung, Sexualverhalten etc. an Institutionen preiszugeben, so dass man annehmen sollte, dass ein jeder dieser Personen sich über die Konsequenzen ihres Handels genauestens Bescheid wissen und mit bestem Wissen und Gewissen diesen Schritt machen.

Hier wurde ganz einfach wieder eine Möglichkeit verpasst, eine Ungleichbehandlung aus der Welt zu schaffen!

*de Conseil d'administration vu  
Rosa Létzebuerg a.s.b.l.*



Lëtzebuerg, den 5. August 2012

## Communiqué de presse

Rosa Lëtzebuerg, l'association des gays, lesbiennes et personnes bisexuelles du Luxembourg se montre déçue face aux hésitations du Ministre de la Santé, Mars di Bartolomeo, quant à l'ouverture du don de sang aux hommes homosexuels.

Comme l'a expliqué le Ministre, le risque d'infection VIH est le même pour les homosexuels et pour les hétérosexuels. Monsieur di Bartolomeo explique que le risque d'infection est plus élevé chez les hommes qui changent souvent de partenaire sexuel, mais il fait remarquer que les hétérosexuels qui changent souvent de partenaire seraient aussi exclus du don de sang.

Vu que les informations sur le comportement sexuel, sur l'orientation sexuelle tout comme sur les pratiques multi-partenariales sont données volontairement par les donneurs dans un questionnaire, Rosa Lëtzebuerg ne peut pas comprendre pourquoi le Ministre de la Santé fait plus confiance aux informations fournies de façon volontaire et non vérifiable par les hommes hétérosexuels qu'à celles données par les hommes homosexuels.

Toutefois il ne faut pas perdre de vue que l'orientation sexuelle peut tout simplement être cachée dans un tel questionnaire. Rosa Lëtzebuerg est d'avis qu'il faut reconnaître le souhait des personnes voulant rendre service à la société. Il n'est pas facile pour beaucoup et loin d'être évident de donner des détails sur sa vie privée comme l'orientation sexuelle, le comportement sexuel, etc. à des institutions, ce qui pourrait laisser présumer que ces personnes sont conscientes des conséquences de leurs actions et qu'elles font ce pas en bonne connaissance de cause.

Une fois de plus a été ratée l'opportunité d'en finir avec une inégalité !

*de Conseil d'administration vu  
Rosa Lëtzebuerg a.s.b.l.*